
 
 

Referat fra styremøte i Østfold skytterkrets – 18.08.23 
Sted: Sarpsborg biestube 
Referent: Rina Østenby-Thorkildsen 
 

Verv Navn  

Kretsleder Marianne Ullvassveen Til stede 

Nestleder Hilde Johansen Ertnes Til stede 

Sekretær Rina Østenby-Thorkildsen Til stede 

Kasserer Niklas Pernevi Til stede 

Styremedlem Emil Andersen Til stede 

Styremedlem Neil H. Nielsen Til stede 

Varamedlem Jon Lithander Til stede 

Varamedlem Niels Kaulum Meldt forfall 

 
Fagkomiteer 

 Verv Navn Innstilling 

FK Pistol Leder Knut Gundersen Til stede 

FK Rifle Leder Belinda Rostad Til stede 

FK Lerdue Leder Knut Ivar Larsen Til stede 

FK Lerdue Nesteleder Anders Rånes Jensen Til stede 

 
 

Sak Ansvarlig Frist 

1. Godkjenning av referat fra forrige styremøte 01.06.23 
 

Godkjent uten kommentarer. 
 

  

2. Ny klubb i Østfold? 
 

Råde sportsskyttere har søkt om å bli ny klubb via NSF. Skyte rifle og 
pistol. NSF har bedt om en uttalelse fra kretsen i forhold til å 
godkjenne en ny klubb i dette området, da det er flere klubber i 
samme område. Navnet «sportsskyttere» kan bli en utfordring for 
andre klubber i Råde nå som anbefalingen er å endre fra f.eks. 
pistolklubb til sportsskyttere.  
Spørsmål ang. kontingent og skille ved 18 år, men Belinda svarte at 
de endrer dette. Full kontingent fra 21 år. 
Vedtak: Østfold skytterkrets anbefaler en ny klubb i Råde. 
 
 
 
 
 

  



 
 

3. Økonomi 
 

Status 
Saldo ca. kr 348 000,- på brukskonto og ca. kr 730 000,- på 
høyrentekonto. 
 
Støtte til aktiviteter 
Det har kommet inn kvitteringer fra Halden pistolklubb, luftgruppen 
ungdom ang. støtte til servering på avslutninger. Dette er utbetalt 
grunnet tidligere vedtak på styremøte. 
 
Tilskudd 
Vi har mottatt kvitteringer fra Sander Vampli. Pr nå er tilskudd blitt 
utbetalt på kr 5000,-. 
 
Bingo 
Vi betaler inn kr 2500,- i året for å være med på dette. Totalt har vi 
fått utbetalt kr 66 000,- tilbake så langt i år. 
 

  

4. Oppfølgingssaker/status 
a) KM vedtekter for ØSK 

Utkast for pistol og rifle er utarbeidet. Det sendes til lerdue, 
slik at man kan samle seg om dette. Nytt utkast sendes til 
Marianne innen 3 uker, slik at dette kan legges frem på neste 
styremøte. 

 
b) NM vinnere 2022 og bakover 

3 år tilbake i tid. Kostnaden blir ca. 40 000,-, og dette har vi 
budsjettert for. Knut bestiller og ordne dette. Hver fagkomite 
sørger for at dette ble delt til/levert til lagene/utøvere i de 
respektive grener denne høsten. 
Vedtak: NM vinnere får plaketter fra 2022 og bakover. 
 

Fagkomite 
P/R/L 
 
 
 
 
 
Fagkomite 
P/R/L 

 

5. Mental trening med Anne Grethe Jeppesen 
 

• 8. oktober for pistol 

• 21. oktober for rifle 

• Dato for lerdue? 
o Lerdue sjekker om dette er av interesse nå siste 

halvår av 2023, men mulig første halvår i 2024 er 
bedre. 

Marianne booker inn Anne Grethe og sender ut info til lagene innen 
rifle og pistol og tar imot bookinger. 

  



 
 

6. Fagkomite Rifle, pistol og lerdue 
 
Pistol v/Knut 
Starter jobben nå med å planlegge aktiviteter. 
 
Rifle v/Belinda 
Rifle er i kontakt med pistol om de ønsker å være med på Østfold-
ligaen igjen. Utover det så har det ikke skjedd så mye i sommer. Skal 
ha et møte og planlegge høstens aktiviteter. 
 
Lerdue v/Knut Ivar 
Ingen planer i regi av fagkomiteen nå. Liten aktivitet innen lerdue 
når jakta er. 
Knut Ivar er med som deltaker på NM.  
Har opprettet ny klasse U14; regelverket her rundt finalen er 
ulogisk. Dette må sendes inn til NSF, så kan dette tas opp til 
vurdering. 
 

  

7. Møte med lagene 
 
Vi prøver å arrangere separate samlinger for pistol, lerdue og rifle. 
Se om det er enklere å få samlet klubbene da. Og heller ha en felles 
samling senere. 
Hver fagkomitee arrangerer og finner datoer.  noen fra styret i 
kretsen vil være representert på disse arrangementene.. 
Felles del som alle samlingene har, og så en spesifikk del. 
Invitasjonene kommer fra fagkomiteene sendt fra kretsens e-post av 
sekretær Rina. 
 

 
 
 
 
 
Fag-
komiteene 
 
Rina 

 

8. Valgkomiteen 
Vi i styret må finne kandidater til ny valgkomite til kretstinget i 
2024.Målet er å ha dette på plass før året er omme. 
 
De som er på valg; Marianne, Niklas, Emil, Niel og Jon. Disse må 
ta stilling til om man ønsker gjenvalg eller ikke. 
Har styret forslag til styremedlemmer så kan dette sendes til 
valgkomiteen ved Freddy Harlem; freddy.harlem@gmail.com 
 

  

9. Eventuelt 
Kretsen er bekymret for Halden pistolklubb og leder av kretsen tar 
kontakt med NSF og hører om det er noe de kan bistå i slike saker. 
Rina tar screenshot av uttalelser som har blitt lagt ut på klubbens 
facebook-side. 

 
 

 



 
 

 
Neste styremøte: onsdag 27. september kl. 19:00. Sted: Kommer 

 
 


